
 
 

PROSJEKTRÅD  
Protokoll fra møte nr. 2016/01 

Prosjekt 1000501 – Campus Ås, SLP  

Prosjekt 1000502 – Campus Ås, SHF  

Prosjekt 1000605 – Campus Ås, BUT gjennomføring 

Prosjekt 1000606 – Campus Ås, SHF innkjøp 

 

Protokoll_prosjektråd 2016_04 

Utarbeidet: 11.12.2016 

  

 

 
Til: Til stede: 

 

Dato og  

klokkeslett for møtet: 

Møtedeltagerne, samt:  

 

Rolf L. Larsen, KD 

Stine Hammer, NFD 

Frøydis Vold, LMD 

Geir Uglum, KMD  

Mari Sundli Tveit, NMBU , 
NMBU Berit Djønne, Vet.inst 
Synnøve Lyssand Sandberg, SB 

 

06.12.2016 

kl. 14:00 til 15:30 

 

Møtested: 

Kirkegt. 18 

 

 Dessuten møtte:  

 Anne Line Wold, KD  

Erling W. Wist, KD 
Martin Heitmann, KD 

Ragnar Trøyte, NFD 

Ralf Kristensen, Vet.Inst 
Olaf Melbø, NMBU 
Trond Furuberg, NMBU 
Erik Antonsen, SB 

Per Roar Nordby, SB 

 

 

Referent: Arkivnr. Referat skrevet: 

Per Roar Nordby  11.12.2016 

 
Pkt. Sak Ansvar/frist 

4.1 Godkjenning av protokoll 

Protokoll fra møte 2016/03, 22. september 2016 ble godkjent. 

 

Alle/Info 

4.2 Status prosjektene: 

Statusrapport for november 2016, samt presentasjon var 

distribuert før møtet. SHA – Det er i november registret en 

fraværsskade. En person snublet i ventilasjonsslange og brakk 

armen. Saken ble gransket, men ingen mangler ble avdekket.   

Skatt Øst har gjennomført tilsyn. Ingen mangler ble avdekket. 

 

 

SLP 

Økonomistatus: 

PG presentert i november en kostnadskalkyle for egne arbeider 

på 967 millioner kroner. Det er fremdeles forbehold i denne 

som indikerer at kalkylen kan øke ytterligere.  
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Kontrakten med PG er basert på NS8401 med oppgjør etter 

medgått tid. Kontrakt basert på fastpris ble også vurdert, men 

omfanget ble vurdert som for uoversiktlig til at denne 

kontraktsformen kunne være aktuell. FJ har foretatt en 

juridisk vurdering av kontrakten med PG som konkluderer 

med at man har liten mulighet til å kreve at PG dekker deler 

av kostnadsøkningen.  Kostnader knyttet til prosjekteringsfeil 

og dårlig styrte prosesser vil bli fulgt opp. 

 

Statsbygg signaliserer at det er usikkert om styringsrammen 

vil holde. Prosjektet planlegger å gjennomføre en 

usikkerhetsanalyse, etter at anbudene som utlyses i 31. mars 

er mottatt og markedsusikkerheten eliminert, i juni 2017. 

 

Fremdriftsstatus: 

Fremdriften i SLP prosjektet vurderes som stram. Og tiltak for 

å effektivisere fremdriften vurderes. Statsbygg skal legge frem 

en anbefaling om byggetiden bør forlenges for prosjektrådet  i 

februar 2017. 

 

Prosjektet hadde planlagt utsendelse av en rekke anbud 9. 

januar 2017. Denne utsendelsen er utsatt til 31. mars 2017 for 

å sikre at anbudspapirene holder nødvendig kvalitet. Mangler i 

prosjekteringsunderlaget vil resultere i større sannsynlighet 

for endringer i byggefasen.  

 

Det er stor enighet om at grepet med å utsette utsendelsen av 

innredningsentreprisen til 31. mars 2017 for å sikre at 

kvaliteten på underlaget er tilfredsstillende.  

 

Det er iverksatt en rekke tiltak for å effektivisere 

prosjekteringsprosessen. Brukerprosessen har hatt mye fokus i 

denne sammenhengen og effekten av tiltak i denne 

sammenhengen vurderes som gode.  

 

Skisseprosjektet for Fellesbygget er ferdigstilt. Bare aktiviteter 

vedrørende kommunal behandling og med Riksantikvaren 

videreføres. Arbeidet planlegges gjennomført som en 

totalentreprise med utlysning i august 2017. 

 

Det pågår fremdeles forseringstiltak på K210 Råbygg. 

Tiltakene vurderes videreført frem mot våren 2017 da disse har 

god effekt. Man forventer i hovedsak å komme tilbake på plan 

men det forventes forsinket oppstart for 1 til 2 bygg vedrørende 
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K230 Tett bygg. 

 

Overordnet: 

Departementet vurderer situasjonen som særdeles alvorlig i og 

med at prognosen for sluttkostnaden nå ligger over 

styringsrammen. Berørte departementer er informert om 

situasjonen og Statsbyggs ledelse har vært i møte med KMD. 

KMD registrerer at dette er en problemstilling i flere prosjekter 

og vil følge opp problemstillingen generelt.  

 

For å sikre økonomien i prosjektet må det iverksettes en 

oppdatering av foreliggende kuttliste i samarbeid med 

brukerne. Kuttlisten skal presenteres for prosjektrådet i 

februar 2017. Statsbygg og KMD anbefaler at det ikke 

iverksettes kutt før man har gjennomført usikkerhetsanalysen 

i juni 2017. KDs politiske ledelse vil følge opp saken og fatte en 

beslutning om anbefalingen skal følges. 

 

Det er avtalt møte med toppledelsen i PG hvor adm.dir og B.dir 

deltar fra Statsbygg 

 

Både VI og NMBU er urolig både for den økonomiske og 

fremdriftsmessig utviklingen. Det er viktig at byggets 

funksjonalitet opprettholdes og at det blir avsatt nødvendig tid 

til testing.  Det er viktigere at disse forholdene blir ivaretatt 

enn at innflyttingstidspunket står fast, men dette forutsetter at 

en eventuell utsettelse varsles i god tid. En eventuell utsettelse 

må være basert på økonomisk betraktninger.  

 

BUT 

Ingen spesielle forhold ble kommentert 

 

SHF 

Ingen spesielle forhold ble kommentert 

 

 

4.3 Kontorarealer, arealeffektivitet i SLP 

Saken ble ikke behandlet. 

 

4.4¤ Status NMBU 

Finansiering av nye bygg for fjørfe pågår. Planen er at anlegget 

skal forskutteres av NMBU. Dette vil bli behandlet av 

universitetsstyret. 

 

Mottatt Utdanningskvalitetsprisen for 2016 fra 

Alle/Info  
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kunnskapsminister Torbjørn Røe Isaksen 

Åpnet ny idrettshall «Eika sportssenter» i november 

NMBU har kommet inn på listen over verdens beste 

universiteter 

 

 

4.5 Status Veterinærinstituttet: 

Gaute Lenvik er tilsatt som ny direktør, og 

organisasjonsplanen er falt på plass. 

 

Organisasjonen har hatt stor fokus på å korrigere 

Riksrevisjonen merknader til regnskapet 

 

VI har hat god faglig uttelling og har mottatt EU støtte til flere 

forskningsprosjekter 

 

Alle/Info. 

4.6 Eventuelt: 

Ingen saker 

 

 

 


